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Kære medlemmer af grundejerforeningen. 

Den bedste sommersæson i mands minde er rindet ud og vinteren overtager. 

Vores asfaltvej er blevet rigtig god og vores grusveje er hæderlige. 

Med forsigtig kørsel skal de nok klare sig vinteren igennem. Lad os evt. tage en snak til generalforsamlingen 
som vanlig. 

Vi har desværre gennem de sidste to år oplevet et problem, som vi ikke tidligere har været bekendt med, 
nemlig selvtægt. Sidste år var der savet et stort stykke af Ebbes birketræer. 

Gennem efteråret har der været øget selvtægt på Hedys grund i form af fjernelse af flere træer i ca. 125 cm 
højde og klipning af buske som Hedy havde sat som hækbeplantning. 

Vi i bestyrelsen tager skarpt afstand fra selvtægten, og håber at vi sammen kan forhindre gentagelser. Tal 
med naboen, hvis der er noget som generer dig og vær med til at observere, hvis der sker noget yderligt. 

Lad os tage en snak til generalforsamlingen. 

Desværre kunne vi ikke brænde Skt. Hans bålet af på grund af afbrændingsforbuddet. Derfor ligger bålet nu 
og venter på, at det bliver Skt. Hans igen. 

Imidlertid er der nogle, som har smidt nyt haveaffald på bålet. Dette må vi frabede os, da bålet vil få en 
størrelse, der vil være svær at styre når det bliver tændt. 

Du kan hele året komme af med dit affald på genbrugspladsen i Frederiksværk, som har åbent hver dag. 

Sluttelig vil vi i bestyrelsen, ønske dig og din familie en rigtig glædelig jul samt et godt nytår. 

Vi ses når det bliver varmere. 

 

 
På bestyrelsens vegne 
Lars Skytte 

 


